
نماینده مجلس فرانسه: از ورزشکاران 
اسرائیلی استقبال نخواهیم کرد

نماینده مجلس فرانسه با حضور در تجمع حمایت از مردم 
فلسطین، نسبت به حضور کاروان ورزشی رژیم صهیونیستی در 
مسابقات المپیک ۲۰۲۴ پاریس ابراز مخالفت کرد. روز شنبه 
در پاریس تجمعی در حمایت از مردم فلسطین و محکومیت 
جنایات رژیم صهیونیس��تی در سرزمین های اشغالی انجام 
شد. در این تجمع که با حمایت حزب »فرانسه تسلیم ناپذیر« 
برگزار شد تعدادی از نمایندگان این حزب در پارلمان فرانسه 
حاضر شدند. یکی از این نماینده ها که در این تجمع حضور 
داشت »توماس پورت« بود که به دلیل مواضعش در حمایت 
از فلسطین شناخته شده است. وی در نطقی کوتاه گفت: چند 
روز بیشتر تا آغاز رقابت های المپیک باقی نمانده است و من 
اینجا هستم تا بگویم هیات اسرائیلی در فرانسه مورد استقبال ما 
قرار نخواهند گرفت و از ورزشکاران اسرائیلی استقبال نخواهیم 
کرد. او همچنین خواستار خیزش مردم فرانسه علیه حضور 
اسرائیل در المپیک پاریس شد. رقابت های المپیک ۲۰۲۴ 

پاریس، ۵ مرداد آغاز خواهد شد. 

تیم ملی کشتی فرنگی جوانان ایران 
قهرمان آسیا شد

تیم ملی کشتی فرنگی جوانان ایران عنوان قهرمانی آسیا را 
به خود اختصاص داد. رقابت های کشتی فرنگی جوانان قهرمانی 
آسیا روزهای 3۰ و 31 مردادماه در شهر سیراچا تایلند برگزار 
شد و در پایان علی احمدی وفا در وزن ۵۵ کیلوگرم، عرفان 
جرکن��ی در وزن 63 کیلوگرم، علیرضا عبدولی در وزن 77 
کیلوگرم، محمدهادی صیدی در وزن 87 کیلوگرم، حمیدرضا 
کشتکار در وزن 97 کیلوگرم و ابوالفضل فتحی تزنگی در وزن 
13۰ کیلوگرم به مدال طلا، احمدرضا محسن نژاد در وزن 67 
کیلوگ��رم به مدال نقره، اهورا بویری در وزن 7۲ کیلوگرم و 
محمد ارجمند در وزن 8۲ کیلوگرم به مدال برنز دست یافتند. 

بودجه 950 میلیاردی سپاهان
برای فصل جدید

مبلغ 9۵۰ میلیارد تومان برای بودجه باشگاه سپاهان در 
سال آینده البته در تمام رشته ها تصویب شد. مجمع کارخانه 
فولاد مبارکه سپاهان روز شنبه به مدت ۴ ساعت برگزار شد. 
یکی از مصوبات این مجمع، تعیین بودجه باشگاه سپاهان 
ب��ود که مبلغ 9۵۰ میلیارد تومان برای این موضوع در نظر 
گرفته شد. به گزارش تسنیم، با توجه به اینکه سپاهان دارای 
رشته های متعددی است قرار نیست همه مبلغ صرف فوتبال 
شود، اما اولویت معمولا با این حوزه پرمخاطب است. فصل 
گذشته باشگاه سپاهان بودجه تیم فوتبال خود را به سازمان 
لیگ 3۲۵ میلیارد تومان اعلام کرد؛ منتها متولیان امر از باشگاه 
اصفهانی خواستند مطابق با قانون سقف بودجه اصلاحاتی را 
اعمال کند. س��پاهان تا به اینجای فصل نقل وانتقالات پنج 
خرید رس��می انجام داده و عازم اردوی ترکیه ش��ده است. 
فعالیت طلایی پوشان در بازار نقل وانتقالات همچنان ادامه دارد. 

جدایی کاپیتان تیم ملی؛ او پسری 
شگفت انگیز است!

باشگاه فاینورد به طور رسمی اعلام کرد کاپیتان تیم  ملی 
فوتبال ایران از این باش��گاه جدا شد. علیرضا جهانبخش که 
چند روز پیش برای تصمیم گیری درباره آینده حرفه ای اش به 
شهر روتردام هلند بازگشت، عصر روز شنبه دیدار دوستانه تیم 
فوتبال فاینورد مقابل تیم سرکل بروژ را از نزدیک در ورزشگاه 
تماشا کرد تا شایعه شود او در حال مذاکره با باشگاه فاینورد 
برای تمدید قرارداد است. پیگیری  خبرنگار تسنیم اما نشان 
داد چنین شایعه ای صحت ندارد و حالا مدیر فنی تیم فوتبال 
فاینورد نیز تأیید کرد این بازیکن ایرانی و این باشگاه مسیرشان 
را از هم جدا کرده اند. به گزارش تسنیم، دنیس تکِلوز مدیرفنی 
تیم فوتبال فاینورد در فستیوال این باشگاه گفت: ما این گزینه 
را داشتیم که قرارداد جهانبخش را )برای یک سال دیگر( تمدید 
کنیم اما تصمیم گرفتیم به انتخابی که کرده بودیم )عدم تمدید 
قرارداد( پایبند بمانیم. علیرضا پسری شگفت انگیز است، یک 
حرفه ای فوق العاده. با توجه به سابقه ای که او دارد، همیشه از 
او در فاینورد اس��تقبال خواهد شد. به همین خاطر است که 
جهانبخش حالا می تواند برای حفظ آمادگی جسمانی خود 
با ما )استفاده از امکانات باشگاه( تمرین کند. جهانبخش که 
در پایان ماه ژوئن قراردادش با باشگاه فاینورد به پایان رسید، 
پس از 3 فصل حضور در این تیم، حالا بازیکن آزاد به شمار 
می رود. هافبک پیش��ین تیم های برایتون و AZ آلکمار که 
تابستان ۲۰۲1 از برایتون جدا شد و به فاینورد پیوست، در 3 
فصل اخیر در 1۰6 بازی آمار 17 گل زده و 16 پاس گل را از 

خود در این تیم هلندی برجای گذاشت. 

تمجید هوینس از کروس و ناگلزمان
رئیس پیشین باشگاه بایرن مونیخ از عملکرد تونی کروس 
و تیم تحت هدایت یولیان ناگلزمان در یورو ۲۰۲۴ تمجید کرد. 
اولی هوینس در گفت وگو با روزنامه آلمانی »آبند زایتونگ« 
چاپ مونیخ، درباره عملکرد تونی کروس در مس��ابقات یورو 
۲۰۲۴ گفت: به نظرم عملکرد کروس خوب بود. او همان طور 
ک��ه انتظار می رفت، بازی کرد. بازگرداندن تونی به تیم  ملی 
تصمیم درستی بود. ما به طور ویژه در خط میانی مشکلاتی 
داش��تیم که کروس بخش زیادی از آن را با بازگشتش حل 
کرد. وی همچنین درباره تیم  ملی فوتبال آلمان که با وجود 
ح��ذف در مرحله یک چهارم نهایی یورو ۲۰۲۴، نمایش های 
امیدوارکنن��ده ای را با س��رمربیگری یولیان ناگلزمان از خود 
ارائه داد، اظهار داش��ت: پیشرفت تیم چشمگیر بود. به قول 
انگلیسی ها؛ چیزهای بیشتری خواهد آمد. خوشحالم که در 
آلمان زندگی می کنم. تصور کنید در آمریکا زندگی می کنید 
و ترامپ رئیس جمهور است! رئیس پیشین باشگاه بایرن مونیخ 
و عضو فعلی هیات مدیره این باشگاه  درباره مدافع فرانسوی و 
مهاجم انگلیسی باواریایی ها، خاطرنشان کرد: اوپامکانو در تیم  
ملی فرانسه خیلی خوب بازی کرد و در هر بازی در ترکیب بود. 
درباره هری کین هم امیدوارم ونسان کمپانی او را به روزهای 
خوب گذشته اش بازگرداند. هری بازیکن مهمی برای ما است. 
هوینس 7۲ ساله همچنین درباره احتمال تلاش باشگاه بایرن 
مونیخ برای جذب ستاره بایرلورکوزن که مورد توجه باشگاه 
رئال مادرید هم قرار دارد، گفت: همه می دانند که من دوست 

دارم فلورین ویرتس را در پیراهن بایرن مونیخ ببینم. 

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
وی با اش��اره به اینکه »نفوذ این پهپاد به 
عمق دشمن برای او بسیار آزاردهنده بود و معادله جدید و مهمی 
را به نمایش گذاش��ت«، اظهار کرد: »این امر از خارج از فلسطین 
بی سابقه است. هدف قرار دادن یافا یک ضربه روحی بزرگ به دشمن 
بود و این چیزی است که رهبران آن بیان کردند«. سید عبدالملک 
الحوثی افزود: »پهپاد یافا ساخت یمن بوده و توسط نیروهای یمنی 
شلیک شده است و آنطور که برخی ادعا کردند توسط نیروی دیگری 
ساخته و پرتاب نشده است. برخی نمی خواهند نقش یمن، اثربخشی 
آن، توانایی مردم یمن و نفوذ ارتش و نیروهای مسلح آن را تصدیق 
کنند«. او تاکید کرد: دشمن صهیونیست دیگر در جایی که »تل آویو« 
نامیده می شود، در امان نیست و »این یک مشکل واقعی برای دشمن 
است و معادله جدیدی است که حکایت از شکست حامیان و مزدوران 

دارد«. سید عبدالملک الحوثی در این سخنرانی که در واکنش به 
حمله شنبه شب رژیم صهیونیستی به الحدیده یمن و تاسیسات 
غیرنظامی آن ایراد کرد، گفت: »دشمن متوجه شد ادامه تجاوزات 
به غزه، مشکلات و بحران های واقعی برایش به همراه خواهد داشت 
و به همین دلیل به یمن حمله کرد. تجاوز به یمن برای دش��من 
راحت نیست و او مجبور شد استراتژی تمرکز روی نوار غزه و تضمین 
حفاظت از آمریکایی ها و عوامل را کنار بگذارد«. وی با بیان اینکه 
این حمله رژیم صهیونیستی، یمن را از ادامه مرحله پنجم حمایت 
از غزه باز نخواهد داش��ت، خاطرنش��ان کرد: »اگر حملات و هدف 
قرار دادن تأسیسات غیرنظامی در یمن روی ملت این کشور تأثیر 
داشت، این تاثیرگذاری در حملات مزدوران آمریکایی دیده می شد. 
رژیم صهیونیستی قدرت بازدارندگی را در اختیار نخواهد داشت و 
بازدارنده نخواهد بود و ملت یمن را از حمایت از مردم فلسطین باز 

نخواهد داشت«. رهبر انصارالله تاکید کرد: »توسعه توانمندی ها و 
تطبیق با س��طح چالش همچنان ادامه خواهد داشت، همان طور 
که در آغاز تجاوزات آمریکایی - انگلیس��ی به یمن انجام ش��د«. 
سید عبدالملک الحوثی تصریح کرد: »این اظهارات که هر موضع 
حمایتی از مردم فلسطین صرفا به خاطر ایران است، منطق رژیم 
صهیونیستی است و هرکس این حرف را بزند دست نشانده و مزدور 
این رژیم است و به مردم فلسطین توهین می کند«. رهبر انصارالله 
یمن افزود: صهیونیست ها باید بیشتر نگران باشند و متوجه شوند 
»رهبران احمق، آنها را به خطرات بیشتری می کشانند«. وی با بیان 
اینکه »ورود مستقیم رژیم صهیونیستی به نبرد، دلیلی بر شکست 
مزدوران در اجرای دستورات محوله به آنهاست«، خاطرنشان کرد: »ما 
از نبرد مستقیم بین خود و دشمن اسرائیلی، همچنین آمریکایی ها 
خوشحالیم، زیرا سیاست آنها این بود که از طریق دست نشانده های 

خود با ما بجنگند. ورود مستقیم دشمن اسرائیلی به تجاوز به یمن، 
مواضع واقعی برخی کشورها را آشکار خواهد کرد«. سید عبدالملک 
الحوثی گفت: »مسأله مردم فلسطین واقعی است و طنین آن همه 
دنیا را پر کرده است و هیچ کس نمی تواند به طوطی دشمن تبدیل 
شود و حقیقت را بپوشاند«. رهبر انصارالله یمن با ابراز خوشبختی 
از همکاری یمن و جبهه های پش��تیبان، محور مقاومت را »محور 
الاقصی و قدس« دانس��ت  و گفت: »در تمام جبهه ها درباره تجاوز 
رژیم صهیونیستی هماهنگی وجود دارد«. وی تاکید کرد: »ما در این 
رویارویی در قوی ترین مرحله قرار داریم و به عملیات های حمایتی 
خود از مردم فلسطین ادامه می دهیم. مردم یمن از اینکه در رویارویی 
مستقیم با دشمن اسرائیلی هستند خوشحالند. این مرحله مهم و 
حاوی شاخص های پیروزی موعود است و دشمن به سمت فروپاشی 

و شکست پیش می رود«.

ادامه از صفحه اول
یعنی شورای راهبری فهرستی را ارئه 
کرده است که نمی توان نام آن را »لیست وحدت ملی« گذاشت و 
در نهایت می توان نام »شورای راهبری جناحی با استفاده از ظرفیت 
شبکه پش��تیبانی  برانداز« را برای آن انتخاب کرد. از آن زمان که 
رئیس جمهور جدید عنوان می کرد »ما آمده ایم تا یک دولت وحدت 
ملی تشکیل دهیم؛ از اصولگرا، اصلاح طلب و مستقل همه در دولت 
پزشکیان جا خواهند داشت«، چند  روز بیشتر نگذشته است اما 
مشهود است که شرایط بر اساس وضعیت ترسیم شده پیش نمی رود. 
رهبر معظم انقلاب در توصیه ای موکد خطاب به دولت چهاردهم در 
جهت تشکیل کابینه تذکر دادند کابینه ای متشکل از افراد مؤمن، 
کارآمد، انقلابی، امیدوار به آینده، مشهور به پاکدستی و صداقت، 
دارای نگرش ملی و برخوردار از اعتقاد عمیق به جمهوری اسلامی 
تشکیل شود. موارد تاکیدشده از سوی رهبر انقلاب صرفا یک توصیه 
اخلاقی به دولت محسوب نمی شود، بلکه طرح مساله ای راهبردی 
اس��ت که به مسعود پزش��کیان و تیم راهبری وی شده است. در 
همین رابطه لازم اس��ت مسعود پزشکیان به عنوان رئیس دولت 

چهاردهم نسبت به برخی حواشی به وجود آمده پیش از تشکیل 
دولت شفاف سازی کرده یا موضع خود را به صورت علنی اعلام کند. 
1- دولت به صورت مش��خص و صریح اعلام کند چه نس��بتی با 
ش��ورای راهبردی داشته و این ش��ورای جناحی با چه سازوکاری 
قرار اس��ت مساله تش��کیل دولت وحدت ملی را محقق کند، چرا 
که این شورا خود را صرفا بازوی مشورتی می داند اما مدل رفتاری 
آن کاملا سیاس��ت گذارانه و پذیرفته  ش��ده در حال راهبری است. 
نگرانی از آنجا تشدید شد که در گزارش شورای راهبری اظهارات 
عجیب و غیرعلمی از سوی محمدجواد ظریف مطرح شد و انتشار 
فهرس��ت، نشان دهنده تداوم مشی جناحی با همراهی و همکاری 

تدارکات چی های جریان  برانداز است. 
2- مسعود پزشکیان امروز می تواند اعلام کند منظور او از تشکیل 
دولت با اس��تفاده از ظرفیت همه گروه های فعال جامعه و در واقع 
فراجناحی، صرفا یک شعار بوده است و او در عمل قادر به تشکیل و 
اداره چنین دولتی نبوده و نیست. این مطالبه از این جهت حائز اهمیت 
است که در هر صورت همه بخش های جامعه باید به رئیس جمهور 
مستقر کمک کنند تا ایران بتواند به صورت پویا و توانمند پیش برود. 

در صورتی که جامعه دچار یک »امید کاذب« ش��ود، ممکن است 
ظرفیت پشتیبانی ملت از دولت به حاشیه برود و جامعه همراهی 
دولت با خود را برای ادامه همکاری و همراهی احساس نکند، لذا عدم 
موضع گیری صریح رئیس جمهور موجب می شود مردم همسو و جامعه 
همراه، خود را جدا افتاده از بدنه دولت احساس کنند و ظرفیت های 

فعال موجود با سرخوردگی و یأس اجتماعی روبه رو شوند.
3- رهبر انقلاب بر 1۲ معیار برای تعیین کابینه تاکید کردند. در 
حالی شورای راهبری در حال چینش کابینه با محورهای کمّی و 
فرمی است که رهبر انقلاب در نکاتی تفصیلی و دقیق بر چینش 
کابینه با شرایط کیفی و محتوایی تاکید و حتی دولت را از به کارگیری 
برخی چهره هایی که »افق به نظرشان تاریک است و معتقدند کاری 
نمی شود کرد« نهی کردند. ایشان تاکید کردند »آن کسی را باید 
میداندار کرد که امین باشد، صادق باشد، متدین باشد، از بن دندان 
به جمهوری اسلامی؛ به نظام اسلامی معتقد باشد« لذا رئیس جمهور 
باید در این رابطه نیز نگاه خود را با مساله چینش کابینه شفاف کند 
و از رفتارهای سلیقه ای موجود به رفتارهای علمی که پیش از آن 

نیز وعده آن را داده بود رو بیاورد.

4- مس��اله مهم دیگری که باید نس��بت به آن شفاف سازی شود، 
موضوع تعریف دولت از عناوینی مانند »انسجام اجتماعی«، »دولت 
وحدت ملی« و... است که باید مشخص شود. گاهی برخی دولت ها 
تصور می کنند در حال پیش رفتن به س��مت یک موضوع ملی با 
نگاهی مدنی هستند، در حالی که در واقع خود عامل بر هم زدن نظم 
اجتماعی و ضریب دادن به شرایط بی نظمی هستند. برای نمونه دولت 
حسن روحانی - که رگه های مدیریتی آن در دولت چهاردهم مشهود 
است - در بزنگاه های مختلف در شرایطی که مردم در صف کالای 
اساسی می ایستادند معتقد بود »کرامت« را به جامعه بازگردانده است 
یا رئیس جمهور وقت، حسن روحانی تصور می کرد از پشت شیشه 
ماشین می تواند نظرسنجی و وضعیت اجتماعی را درک کند. خطر 
این مساله از سوی پزشکیان نیز احساس می شود. وی که معتقد 
است با اعضای هیات علمی دانشگاه و افرادی که علوم دانشگاهی 
را فراگرفته اند نمی شود برنامه نوشت، احتمالا آرای این قشر جامعه 
را در تعریف و تفسیرها نیز قبول نداشته باشد. لذا لازم است مفهوم 
عبارات طرح شده از سوی وی شفاف شود تا جامعه درک درستی 

نسبت به آرا و نظرات رئیس جمهور پیدا کند.

رهبر انصارالله:  دشمن دیگر در »تل آویو« در امان نیست

کدام وحدت، کدام ائتلاف؟

سقف بودجه لیگ برتر تغییر نکرد
سقف بودجه لیگ برتر برای فصل جدید تغییری نخواهد داشت. در حالی که چند باشگاه مدعی با ارسال درخواستی به فدراسیون فوتبال ایران 
و سازمان لیگ، خواستار افزایش سقف بودجه شده بودند، فدراسیون فوتبال با این درخواست مخالفت کرد. جلسه کارگروه نقل وانتقالات برای 
بررسی این موضوع تشکیل شد و فدراسیون فوتبال در نهایت اعلام کرد افزایش سقف بودجه برای فصل جدید اعمال نخواهد شد. 

گاتزتا دلو اسپورت مهدی طارمی را جوانی 
فروتن، در دسترس و باهوش توصیف کرده 
و نوشته است همه اینتری ها از جمله اینزاگی، از عملکرد او به وجد 
آمده اند و س��رمربی نراتزوری از داش��تن چنین بازیکنی، راضی و 
خرسند است. پس از گذشت 8 روز از پیوستن مهدی طارمی به اینتر 
و حضور مستمر او در تمرینات، تعریف و تمجیدها از ستاره ایرانی 
ادامه دارد. او با ۲ گلی که در بازی دوستانه برابر لوگانو به ثمر رساند، 
حسابی دل هواداران و کادر فنی نراتزوری را برده و اینزاگی از داشتن 
چنین بازیکنی خوشحال است. روزنامه گاتزتا دلو اسپورت در شماره 
اخیر خود، گزارش زیبایی از حضور طارمی در اینتر منتشر کرد؛ جایی 
که سیمونه اینزاگی از داشتن چنین بازیکنی که همیشه گل می زند، 
خوشحال است و حالا به آینده امیدوارتر شده تا بتواند موفقیت هایش 
را با نراتزوری تکرار کند. در گزارش گاتزتا آمده است: مردی با لباس 
ورزشی که دست راستش را مانند سایه بان روی پیشانی گذاشته، به 
 تازگی شاهد گلزنی مهاجم جدیدش در تمرین بوده و از این موضوع 
خوشحال است. آفتاب نیمه  جولای شدیدا می تابد و نور چشمانش 
را می زند اما او همچنان در جای خود ثابت مانده و به سال پیش  رو 
فکر می کند و با لبخندی بر لب با خود می گوید: »این پسر همیشه 
گل می زند«. این پسر مهدی طارمی است، تک تیرانداز منطقه. مرد 
با لباس ورزشی، سیمونه اینزاگی است که از هوش و ذکاوت مهاجم 
بوشهری، شهری با خانه های سفید در حاشیه خلیج  فارس، تحت 
تأثیر قرار گرفته است. جاذبه اصلی روزهای ابتدایی اردو در آپیانو 

جنتیله، ۲ گلی است که طارمی در نخستین بازی مقابل لوگانو به 
ثمر رس��اند که تنها نوکی از یک کوه یخ بزرگ است. در پس این 
موفقیت ها، جوانی فروتن، در دسترس، باهوش و پرانگیزه است که 
توانسته هم تیمی ها و بویژه اینزاگی و کادر فنی را تحت تأثیر قرار 
دهد. همه از او هیجان زده اند. کسانی که در این روزها او را از نزدیک 
دیده اند، از مهاجمی صحبت می کنند که هیچ فرصتی را از دست 
نمی دهد و از نظر ویژگی ها به میروس��لاو کلوزه که اینزاگی سال 
۲۰16 او را هدایت می کرد و ادین ژکو، مهاجم ۲ فصل اول اینتر 
تحت هدایت سیمونه، شباهت دارد. دنیای متفاوتی که با یک کیفیت 
مشترک به هم نزدیک شده اند: اخلاق کاری و تمایل به پرسش، 
بهبود و یادگیری سریع زبان ایتالیایی. هنریک مخیتاریان، بازیکن 
چندزبانه تیم اینتر، به عنوان مترجم او عمل می کند و در یادگیری 
زبان ها کمکش می کند، در حالی که مربی اینتر با دست روی شانه او 
حرکات را راهنمایی می کند تا برنامه های تاکتیکی را به او بفهماند. در 
انتظار بازگشت آرناتوویچ )۲6 جولای(، مارکوس تورام )3 آگوست( و 
لائوتارو مارتینز )7 یا 8 آگوست(، طارمی در بازی های دوستانه آینده 
مقابل پرگولتسه، لاس پالماس و پیزا، هدایت خط حمله را بر عهده 
خواهد داشت؛ فرصتی برای گلزنی بیشتر و نشان دادن توانایی هایش. 

به هر حال، او مراجع بسیار خوبی دارد. سرجیو کونسیسائو، مربی ای 
که بیش��ترین به��ره را از او ب��رده، او را بازیکنی »متین« توصیف 
ک��رده که توانایی پ��اس گل دادن، بازی در پس��ت های مختلف، 
 ایجاد فضا و گلزنی را دارد. در ۵ س��ال اخیر بیش از 1۰۰ گل در

ریو آوه و پورتو به ثمر رس��انده است. سیمونه اینزاگی آماده است 
تا بهترین اینتر خود را از زمانی که هدایت تیم را به عهده گرفته 
است، آماده کند؛ تیمی که برای کسب دومین اسکودتوی پیاپی، 
بازگش��ت به فینال لیگ قهرمانان و موفقیت در جام باشگاه های 
جهان که در میانه ژوئن برگزار می شود، مبارزه خواهد کرد. ورود 
مارتینز، زیلینسکی و طارمی کیفیت های متفاوتی را به تیمی که از 
قبل قوی بود اضافه کرده، در حالی که هیچ یک از بازیکنان بزرگ 
فروخته نشده اند. بازیکنان ملی پوش ایتالیایی که در یورو مشغول 
بودند، ۲۴ جولای بازخواهند گشت و سپس نوبت به آرناتوویچ، زومر، 
چالهان اوغلو، فرانسوی ها، هلندی ها و در نهایت آرژانتینی ها خواهد 
رسید. اینزاگی در این میان از هر روز غروب خورشید در آپیانو لذت 
می برد. از زمان آغاز اردو، او همراه با مخیتاریان در آنجا می خوابد. 
طارمی و زیلینس��کی نیز در روزهای اخیر از او پیروی کرده اند. او 
و کادر فنی اش تا ساعت 11 شب به برنامه ریزی تمرینات روز بعد 

می پردازند. این نش��انه پشتکار اوست. سیمونه رویای تیم اینتری 
قوی تر و کامل تر را داش��ت، تیمی ک��ه دوباره برای همه رقابت ها 
مبارزه کند و در نهایت، به آن دس��ت یافت. اکنون چند روز است 
که با انگیزه بیشتری در مسیرهای آپیانو قدم می زند. همه اینها به 

لطف پسری است که همیشه گل می زند.

رضایت اینزاگی از عملکرد طارمی

دلربایی الماس بوشهر
گزارش

میثم احمدی: استقلال در فصل نقل و انتقالات سراغ بازیکن هایی 
رفته که فصل گذشته در همان پست قوی ترین عملکرد را داشته اند. 
با این حال برای خط حمله این تیم نگرانی هایی وجود دارد. استقلال 
در فصل گذشته لیگ برتر با آنکه تا 3 هفته پایانی صدرنشین بود، 
در نهایت رقابت قهرمانی را به تیم پرسپولیس واگذار کرد و رده 
دوم لیگ را به خود اختصاص داد. این تیم در فصل گذشته در 3۰ 
بازی ۴۰ گل به ثمر رساند و آمار 1.3 گل در هر بازی را ثبت کرد 
که از این حیث بعد از تیم های سپاهان )۵۲ گل زده(، پرسپولیس 
)۴۵ گل زده( و تراکتور )۴۲ گل زده( در رده چهارم قرار داشت.

بهترین خط دفاعی ■
اس��تقلالی ها اما در خط دفاعی شرایط متفاوتی داشتند و با 
دریاف��ت تنها 1۵ گل، بهترین خط دفاعی لی��گ را به نام خود 
کردند و این مس��اله نشان می دهد تیم جواد نکونام این توانایی 
را داشت که تاکتیک های تهاجمی تیم های حریف را در بسیاری 

مواقع خنثی کند.
3 مهاجم و 17 گل ■

3 مهاجم کلیدی اس��تقلال در فصل گذش��ته یعنی مهرداد 
محمدی )8 گل زده(، گوستاوو بلانکو )6 گل زده( و آرمان رمضانی 
)3 گل زده( مجموعا 17 گل برای این تیم به ثمر رساندند. این 
در حالی است که مدافعان این تیم یعنی صالح حردانی )یک گل 
زده(، آرمین س��هرابیان )۴ گل زده(، روزبه چشمی )۲ گل زده(، 
ایمان سلیمی )۲ گل زده( و محمدحسین مرادمند )۲ گل زده( 

در مجموع 11 گل برای استقلالی ها به ثمر رساندند.
1۰ گل تیم استقلال در فصل گذشته هم به وسیله هافبک ها 
و وینگرهای این تیم به ثمر رسید. استقلالی ها 7 گل را هم از روی 

نقطه پنالتی به ثمر رساندند.
نیاز به تنوع  تاکتیکی برای رسیدن به گل ■

بررسی گل های تیم استقلال و مقایسه خطوط دفاعی، میانی 
و هجومی این تیم حاکی از آن است که شاگردان جواد نکونام با 
آنکه ۲۵ هفته  صدرنشین لیگ برتر بودند، در خط حمله نتوانستند 

عملک��رد مطلوب��ی از خود به نمایش بگذارن��د و حدود نیمی از 
گل های این تیم از روی نقطه پنالتی یا ضربات آزاد به ثمر رسید 
و بیش��تر گل هایی که این تیم در جریان بازی به ثمر رساند، به 
واسطه ارسال از کناره های زمین بود. این مساله نشان دهنده تنوع 
تاکتیکی پایین استقلال در کارهای تهاجمی است و با آنالیزهایی 
که تیم ها از ساختار بازی استقلالی ها انجام داده اند، شاید این تیم 
نتواند همچون فصل گذشته در ضربات آزاد و ارسال های بلند به 

نتیجه مطلوب برسد.

استراتژی جذب بازیکنان ■
آبی پوش��ان پایتخت در فصل نقل و انتقالات تابستانی سراغ 
نام های مطرحی رفته اند و قصد دارند با تقویت تیم شان در فصل 
آینده در میان گزینه های اصلی کسب عنوان قهرمانی قرار بگیرند. 
جذب بازیکنانی مانند رامین رضاییان )مدافع(، سامان فلاح )مدافع(، 
میلاد زکی پور )مدافع( و محمدحسین اسلامی )وینگر( می تواند 
این تیم را تقویت کند اما ابهامی که در این باره پیش می آید این 
است که آیا این خریدها در راستای تقویت تیم انجام شده است یا 
به خدمت گرفتن این اسامی مطرح به این خاطر است که قدرت 
مذاکره و رایزنی خود در جذب بازیکنان را به هواداران نشان دهند 
و مانع اختلافاتی ش��وند که فصل گذشته میان نکونام و خطیر 
)مدیرعامل وقت استقلال( شاهد بودیم. استقلال فصل گذشته 
خط دفاع مستحکمی داشت و اشتباهات کمی مرتکب شدند و 
حضور سیدحسین حسینی هم به این امر کمک زیادی کرد اما 
سوال بزرگی که از سوی هواداران مطرح می شود این است: جذب 
تعداد زیادی مدافع مطرح در تیمی که بهترین خط دفاعی لیگ را 
به خود اختصاص داده است، چه حاصلی در نتایج این تیم خواهد 
داشت؟! نگرانی دیگر هواداران این تیم این است که اگر در جریان 
فصل آینده، مهاجمان کلیدی این تیم یعنی محمدی، گوستاوو 
بلانکو و آرمان رمضانی به هر دلیلی دچار مشکلاتی شوند، جواد 
نکونام با خط حمله خود چه می کند و چگونه خلأهای ناگهانی 

را پوشش می دهد؟!

بررسی وضعیت استقلال بعد از مستحکم تر کردن خطوط دفاعی و هجومی در کناره ها

واز  بال هایی برای پر

دوشنبه اول مرداد 1403
وطن امروز     شماره 4090

مجمع باشگاه استقلال با صدور مصوبه ای، بودجه این تیم را 
برای فصل بعد تعیین کرد. پس از واگذاری استقلال به هلدینگ 
خلیج فارس، آبی پوشان امسال برای نخستین بار تحت مالکیت 
جدید و خروج از سایه وزارت ورزش، در مسابقات مختلف به میدان 
می روند و بدون شک مهم ترین رویداد پیش روی این تیم، لیگ 
نخبگان آسیاست. استقلالی ها که پس از ناکامی در فصل گذشته 
به دنبال جبران این موضوع و قهرمانی در لیگ برتر هس��تند، 
در شرایطی پا به پیکارهای فصل بعد می گذارند که این تیم با 
مشکلات متعدد مالی روبه رو است و تعداد زیادی از ستاره های 
این تیم هنوز مطالبات فصول قبل خود را دریافت نکرده اند. در 

این میان استقلال برای حضور پرقدرت در مسابقات، به دنبال 
جذب نفرات کلیدی و باکیفیت رفته و تاکنون نیز بازیکنانی چون 
رامین رضاییان، سامان فلاح، میلاد زکی پور و... را جذب کرده و 
قرارداد چند ستاره شاخص تیم از جمله روزبه چشمی، آرمین 
سهرابیان و مهرداد محمدی نیز تمدید شده است. با این حال، 
مسائل مربوط به سقف بودجه، سد راه استقلال و دیگر تیم ها 
بوده و آبی ها نیز باید ضمن رعایت سقف تعیین شده، تیم خوب و 
قدرتمندی را تشکیل داده و برای مسابقات فصل بعد آماده شوند 
و در این میان نیز، مطالبات بازیکنان پرداخت شود. حال خبر 
رسیده که هلدینگ خلیج فارس به عنوان مالک جدید استقلال، در 

راستای تیمداری در مسابقات فوتبال و به عنوان بخشی از بودجه 
مسؤولیت های اجتماعی، رقمی را که قرار است در این باشگاه 
هزینه شود، اعلام کرده که این رقم، 7۰۰ میلیارد تومان است. 
طبق اعلام فدراسیون، استقلال می تواند تا سقف ۴۲۵ میلیارد 
تومان در لیگ امسال هزینه کند که البته با احتساب پاداش های 
حضور در لیگ قهرمانان و همچنین ترانسفرهای احتمالی، این 
عدد افزایش یافته و احتمالا به حوالی ۵۰۰ میلیارد تومان می رسد. 
طبق اعلام فرشید سمیعی، استقلالی ها حدود ۲۰۰ میلیارد نیز از 
فصول گذشته طلب هایی دارند که اکنون به نظر می رسد 7۰۰ 
میلیارد بودجه اعلام شده، دقیقا به اندازه سقف بودجه امسال و 

مطالبات فصول قبل است. باید تأکید کرد به طور قطع، استقلال 
هزینه های متفرقه دیگری از جمله ایاب و ذهاب، سفرها، اسکان 
در هتل، حقوق کارمندان و... خواهد داش��ت که باعث می شود 
رقم هزینه های این تیم بسیار فراتر از 7۰۰ میلیارد تومان برود 
که ممکن است هلدینگ خلیج فارس تأمین منابع مالی هزینه های 
اضافی را بر عهده مدیریت باشگاه گذاشته باشد تا از راه جذب 
اسپانس��ر و درآمدزایی، آنها را به دست بیاورد. به هر شکل باید 
گفت رقمی که در مجمع استقلال برای بودجه این تیم اعلام شده، 
7۰۰ میلیارد تومان است و باید دید کل هزینه های آبی پوشان در 

فصل پیش رو، به چه رقمی خواهد رسید.

بودجه استقلال برای فصل آینده مشخص شد

خبر

یادداشت


